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 PRIMORSKO GORANSKA ŽUPANIJA 
                 GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  DRENOVA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/15-10/11 
URBROJ:  2170/01-09-10-15-2 
Rijeka,  17. studenoga 2015. 

                       
ZAPISNIK 

SA 13. SJEDNICE VMO DRENOVA 
 

13. sjednica VMO Drenova održana je  17. studenoga  2015. godine u 18.30 sati. 

Sjednici su bili nazočni: 
- Damir Popov, predsjednik VMO 
- Robert Štefan, zamjenik predsjednika VMO 
- Aleksandar Bulog, član VMO 
- Nenad Mance, član VMO 
- Tomislav Vukušić, član VMO 
- Stanko Vunić, član VMO 
- Dolores Linić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Zorka Ćoso, članica VMO 

 
 

 
Usvajanje zapisnika sa 12. sjednice VMO Drenova: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen.  
 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO. Predložen je sljedeći 
 

DNEVNI RED 
1. Prijedlog komunalnih prioriteta MO Drenova za 2016. godinu  
2. Pripreme za doček Svetog Nikole 
3. Preimenovanje ulica na području MO Drenova 
4. Priprema novog izdanja Drenovskog lista 
5. Radovi KD Vodovod i kanalizacija na području MO Drenova 
6. Uklanjanje montažnih objekata na području MO Drenova 
7. Problematika autobusne čekaonice na Lokvi 
8. Suglasnosti za kasniji završetak radnog vremena ugostiteljskih objekata 
9. Razno - informacije i zamolbe građana 

 
 

Dnevni red  prihvaćen je jednoglasno, bez primjedbi. 
 

AD 1 
Predsjednik VMO Damir Popov nazočnim vijećnicima dao je na raspravu prijedlog prioriteta MO 
Drenova za 2016. godinu nakon obrade stručnih službi – Odjela gradske uprave za komunalni 
sustav i Rijeka prometa d.d. Rijeka.  
Razmatrajući određene prioritete Vijeće je donijelo zaključak da se za pojedine stavke zatraži 
obrazloženje stručnih službi, prvenstveno Rijeka prometa d.d. budući da se većina stavki odnosi na 
njihovu djelatnost, a u odnosu na visinu planiranih troškova (Vijeće smatra da su iznosi preveliki). 
Nadalje, kako Rijeka promet d.d. nije prihvatio prijedlog Vijeća za postavljanje ležećih policajaca za 
usporavanje prometa u Ulici Brdina (u obrazloženju se navodi da se radi o stambenoj ulici koja ne 
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omogućava razvijanje većih brzina) Vijeće je donijelo zaključak da se organizira radni sastanak s 
Rijeka prometom d.d. kako bi se razjasnilo sve upitno, te da se razmotri mogućnost postavljanja 
led lampi na pješačkom prijelazu u Ulici Brdina kod kućnog broja 16 umjesto ležećih policajaca - i 
ne samo na toj, već i na drugim lokacijama odnosno na cesti A (Bezimenoj) i na Drenovskom putu 
(ispod Crkve) gdje se nalaze prometni jastuci.  
Na sastanku u Rijeka prometu d.d. Rijeka održanom 24. studenoga 2015. godine kojem je 
prisustvovao samo predsjednik Vijeća i tajnica MO, od strane Rijeka prometa d.d. obrazloženo je 
da su led lampe jedna od mogućnosti koja utječe na sigurnost prometovanja (led lampe ili prometni 
jastuci ili ležeći policajci) te da se postavljaju na mjestima koja su najugroženija (prvenstveno na 
pješačkim prijelazima) odnosno gdje je najveća frekvencija prometa, pa su tako sukladno pravilima 
struke odnosno prijedlogu Rijeka prometa d.d. po logici stvari utvrđene dvije lokacije na Cesti A 
(Bezimenoj). 
Naknadnim konzultacijama Vijeća putem maila i telefona, zbog poštivanja roka dostave konačnog 
prijedloga prioriteta za 2016. godinu nadležnom Odjelu gradske uprave za komunalni sustav i 
Direkciji za mjesnu samoupravu, svoj pristanak na tako utvrđene prioritete dali su: predsjednik 
Vijeća Damir Popov, zamjenik predsjednika Robert Štefan, vijećnica Zorka Ćoso,vijećnik Tomislav 
Vukušić te vijećnik Stanko Vunić koji daje primjedbu da se obavezno uključe i led lampice u Ulici 
Brdina.  
Vijećnik Aleksandar Bulog nije prihvatio navedeni prijedlog komunalnih prioriteta za 2016. godinu, 
zbog neuvrštavanja led lampica u Ulicu Brdina. Vijećnik Nenad Mance podržao je prijedlog o 
uvrštavanju led lampica u Ulicu Brdina.  
Vijeće izglasavanjem nije prihvatilo stavku izrade elaborata za postavljanje bukobrana na Cesti A 
sjeverno od kućnih brojeva 37 do 51 u Fužinskoj ulici. Prijedlog predsjednika Vijeća Damira 
Popova nisu podržali vijećnici Aleksandar Bulog, Nenad Mance i Stanko Vunić, a suzdržani su bili 
vijećnici Tomislav Vukušić i Robert Štefan.  
 
Većinom glasova (pet za, dva protiv) Vijeće je donijelo sljedeći zaključak o Prijedlogu komunalnih 
prioriteta za Mjesni odbor Drenova u 2016. godini:  
 
 
Zaključak:  

 Vijeće je prihvatilo Prijedlog prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2016. godinu:  

 

1 Uređenje parkirališta iza zgrade na Cvetkovom trgu  RP 100.000,00 

2 Uređenje pješačke staza u Ulici Brdina kod kućnih brojeva 16 i 18  RP 100.000,00 

3 Sanacija nogostupa u Ulici Drenovski put kod kućnog broja  138 a  RP 30.000,00 

4 Sanacija kolnika u Ulici Bok od kućnog broja 17 do kućnog broja 21 RP 35.000,00 

5 
Uređenje pješačkog puta spoja Ulice Drenovski put kod kućnog broja 25 
a prema Ulici Kučićki put 

RP 25.000,00 

6 
Mjestična sanacija kolnika u Ulici Ivana Žorža - pristup Osnovnoj školi 
Fran Franković 

RP 5.000,00 

7 
Proširenje javne rasvjete u Ulici Put k igralištu kod kućnog broja 18 i 
kućnog broja 20 

EN 12.000,00 

8 Proširenje javne rasvjete u Ulici Humski put kod kućnog broja 10 EN 5.000,00 

9 Proširenje javne rasvjete u Ulici Humski put kod kućnog broja 14 A EN 3.000,00 

10 Proširenje javne rasvjete u Ulici Kučićki put kod kućnog broja 12 EN 3.000,00 

11 
Hortikulturno uređenje okoliša u Severinskoj ulici južno od kućnih 
brojeva 14 i 16 

ZKD 17.000,00 

12 
Izrada elaborata analize prometno tehničkih uvjeta za izgradnju rotora 
na križanju Mrkopaljske ulice, Ceste A i Ulice Bok kraj pumpne stanice 

RP 5.000,00 
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13 
Uređenje dječjeg igrališta  kod Cvetkovog trga  u Ulici Brdina zapadno 
od kućnog broja 1 

ZKD 31.000,00 

14 
Uređenje dječjeg igrališta Cvetkov trg  u Ulici Cvetkov trg zapadno od 
kućnog broja 12 

ZKD 24.000,00 

15 
Uređenje dječjeg igrališta u Ulici  Stanka Frankovića južno od kućnog 
broja 20 

ZKD 25.000,00 

16 Uređenje dječjeg igrališta u Fužinskoj ulici sjeverno od kućnog broja 27 ZKD 34.000,00 

17 
Opremanje dječjeg igrališta u Fužinskoj ulici sjeverno od kućnog broja 
27 

ZKD 35.000,00 

18 Uređenje dječjeg igrališta u Cvjetnoj ulici sjeverno od kućnog broja 20 ZKD 24.000,00 

19 Opremanje dječjeg igrališta u Cvjetnoj ulici sjeverno od kućnog broja 20 ZKD 20.000,00 

20 Proširenje javne rasvjete u Ulici Grohovski put kod kućnog broja 23          EN 20.000,00 

21 
Sanacija kolnika u Ulici Ivana Žorža od kućnog broja 8 do kućnog broja 
15 

RP 200.000,00 

22 Sanacija kolnika u Ulici Bezimena  RP 250.000,00 

23 Sanacija kolnika u Ulici Brune Francetića na više pozicija RP 46.000,00 

24 

Osvjetljavanje pješačkog prijelaza s led diodama na spoju ulica 
Bezimena, Mrkopaljska kod kućnog broja 23  i Bok iznad kućnog broja 
39 

RP 50.000,00 

 25 
Osvjetljavanje pješačkog prijelaza s led diodama na spoju  Ulice 
Bezimena  i Kučićkog puta ispod kućnog broja 2 

RP 50.000,00 

 
 
 
AD 2  
Doček Svetog Nikole održat će se u suradnji s Osnovnom školom Fran Franković, u petak, 4. 
prosinca s početkom u 18.00 sati. Nakon priredbe koju pripremaju djelatnici i učenici škole održat 
će se podjela prigodnih darova – slatkih poklon paketa djeci predškolskog uzrasta s područja MO 
Drenova prema Programu rada Vijeća.  
 
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno prihvatilo na znanje.  
 
AD 3 
Preimenovanje ulica na području MO Drenova, Ceste A, Ulice Bok i Ulice Kučićki put potrebno je 
dogovoriti s Odjelom gradske uprave za urbanizam, kako bi se predočila odgovarajuća rješenja za 
dijelove ulica gdje treba mijenjati nazive te definirati tko će snositi troškove izmjene dokumenata 
građana.  
 
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno prihvatilo na znanje.  
 
AD 4 
U pripremi novi, 38. broj Drenovskog lista, za mjesec prosinac. U pripremu lista uključen je 
Urednički odbor u suradnji s Pododborom za kulturu.  
 
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno prihvatilo na znanje.  
 
AD 5 
Ove godine započela je realizacija dva velika projekta KD Vodovod i kanalizacija, pod nazivom 
EBRD i EIB/CEB, u iznosu od 127 milijuna kuna kojima se nastavilo ulagati u dogradnju vodno-
komunalne infrastrukture na području Drenove i drugih MO Grada Rijeke. Većina upita građana i 
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nezadovoljstvo u smislu izvođenja radova i preusmjeravanja prometa riješena je u dogovoru s 
nadležnim službama i izvođačima radova.  
 
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno prihvatilo na znanje.  
 
AD 6 
Temeljem zahtjeva Vijeća o uklanjanju montažnih objekata na području MO Drenova u Severinskoj 
ulici i Fužinskoj ulici Ministarstvu graditeljstva i prostornoga uređenja, pristigao je odgovor da 
navedene građevine nisu u nadležnosti Uprave za inspekcijske poslove te je predmet ponovno 
vraćen Direkciji za komunalno redarstvo na nadležno postupanje.  
 
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno prihvatilo na znanje.  
 
AD 7 
Vijeće se obratilo nadležnom Komunalnom sustavu sa zahtjevom premještanja čekaonice na Lokvi 
na neku drugu lokaciju ili njenim potpunim uklanjanjem, odnosno  sa zahtjevom da se ona okrene 
prema ulici – Drenovskom putu kako bi građani koji izlaze iz autobusa mogli na stajalištu Lokva 
nesmetano izaći iz vozila kada dolaze iz smjera grada. Prema odgovoru Direkcije zajedničke 
komunalne djelatnosti izmještanje čekaonice na predložene lokacije nije moguće izvršiti zbog 
zemljišta u vlasništvu privatnih osoba. Direkcija smatra da je čekaonicu potrebno zadržati na 
postojećoj lokaciji jer je to stajalište i dalje u funkciji, sada kao prolazno, a ne kao okretište. 
Čekaonica se zaokrenula u smjeru prema ulici, kako je i traženo. Ugovorom o zakupu tvrtka 
Outdoor akzent d.o.o. obavezala se postaviti i do isteka ugovora 2017. godine održavati autobusnu 
čekaonicu na stajalištu Lokva.  
 
 
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno prihvatilo na znanje.  
 
 

AD 8 
Temeljem zahtjeva OGU za poduzetništvo Vijeće je izdalo suglasnost za produženjem radnog 
vremena Caffe baru Nota i Cafe baru 11 tijekom mjeseca studenoga uz napomenu da razina buke 
u predmetnom razdoblju bude u skladu s propisima.   
 
AD 9 
9.1 Zahtjev gosp.Dejana Maleševića za postavljanjem zaštitne ograde uz prometnicu, u Ulici 
grohovo kod kućnog broja 23 upućen je nadležnom Rijeka prometu d.d. Rijeka. 
 
9.2  U dogovoru s Dječjim vrtićem Drenova održala se ekološka akcija uređenja okoliša vrtića, kroz 
Program rada Vijeća u subotu 14. studenoga 2015. Akciji se odazvalo više od stotinjak volontera.  
 
 
  Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
Sjednica je završila u 21.00 sat. 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                        Predsjednik VMO Drenova 

                Dolores Linić                                                                     Damir Popov 

 

 

  

  
 


